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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną na sesji Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 26 marca 2025 r. przez radnego Rady Miejskiej

w Sępólnie Krajeńskim Pana Kajetana Wiese w sprawie zadysponowania oszczędności

z przetargu na remont ul. Ogrodowej i Przesmyk.
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Klub Rac[nyeh
Niisz Powiat, Nasze Gminy
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sv spraiiie: zadysponowania oszczędności z pi-zetargu iia remont ul. Ogrodowe?i i I)rzesii'iyk
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S.xiinosxii?- Panic B?irinisti'.a?i,

Na i'ea)izac.)ę rClTlOlllLl hilicy Ogrodowej w b?idzccic zabezpieczoi'io kwotę 530 00, 00
zl 'iV przetargu uiyłoiiioiio wykonawcę iiiwestyc?ji na kwotę 354 436,41 zl 'ui związku z czym
nr b?idżecie gmii'iy zaoszczędzoiio okoio 175 tysięcy zlotycli. Jednocze:'iiie na spotkani?i
4 inarca slwiei'dził Pan, że iiie i'iia inożliwości, ;':eby pi-zeznaczyć :xaoszczedzoiie śi'odl<i
na dalszy i-einont ?ilicy O5,,rodowe3 z )iowodu ,,zaległości" w innych obszaracli. SV związk?i
Z C,'Vll'l l)l'OSZe O OdlXXVleClZ na IlaSiel)u?lclCe pytai'ii:i'.

ł. !'la jaki cel ;?ostanie wydatkowane zaoszczędzone 160 tysięcy?

2. Dlaczego, wbrew obietiiicoin składanym mieszkai'icom ?ilicy (grodowej podczas tereiiowej
ko+nisji, min'io dostępnyc)i środków, remoiit nie obejinie dalszycli odciiików tej ?ilicy w kie-
i'i.mku ulicy Spadowe?j, choćby częściovro np w zaki-esie oświetlenia?

])i-agnq i'iadiniei?iić. że iilica Ogi'odowa wraz z ?ilicą Spadową znalazly się na 1 inicjscct w l'iar-
inoiicipi:iirnc btitloivy dri:»g wypi'acowanyin lii'zez Kon'iis?jt,a Gospodai-ki Koinunalnej. CO l)O-
rs.s ici'd:,,ą,)-qioi'>irctc+v'i } chiii'aktci' Icj inwes{ycji Zabczpieczorm sv lyin rok?i bridżetowym kwo-:/,u Ićl
la 5 14 Y2!'i:c>r powiniia w caiości być wyclatkowana ii=i po'ivyższy cel, o co i-ównież w nmiej-
szej imei'pelacji wiiiosk?iję.
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